
Η τοποθέτηση του κ. Β. Μπακάλη για τον Οίκο Τυφλών στη συνεδρίαση του 
Δημοτικού Συμβουλίου 

 

Αξιότιμες κυρίες, αξιότιμοι κύριοι, 

 

Πέρασαν αρκετοί μήνες από την τελευταία φορά που στην αίθουσα του Δημοτικού 
Συμβουλίου Αμαρουσίου θέσαμε και πάλι το ζήτημα του Οίκου Τυφλών. Και σήμερα, 
όπως και τότε, σας ζητάμε σχετική ενημέρωση για την πορεία των ενεργειών του 
δήμου μας  προς την κατεύθυνση υλοποίησης των δεσμεύσεων που έχουν γίνει από 
τον 11ο (Νοέμβριο) του 2020 για επαναλειτουργία του χώρου με όρους συμβατούς 
του κληροδοτήματος.  

Τον Ιούνιο του 2022 πραγματοποιήθηκε συγκέντρωση διαμαρτυρίας των κατοίκων 
της περιοχής στο χώρο του Οίκου Τυφλών. Εκεί διαπιστώθηκε από κοντά το μέγεθος 
της καταστροφής και της λεηλασίας που έχει υποστεί το ίδρυμα. Το κτηριακό 
συγκρότημα έχει απομείνει ένα κουφάρι γυμνό και ρημαγμένο. Μια εικόνα θλιβερή 
και αποκαρδιωτική. 

Παρά την προσπάθεια επισκευής και ενίσχυσης της περιφράξεως από τον δήμο 
Αμαρουσίου, νέες και παλιές δίοδοι ξανάνοιξαν. Στο ίδιο σημείο που ήμασταν πέρσι 
είμαστε και φέτος. Ίδιες και οι αγωνίες μας, μη γίνει κάτι στο εσωτερικό του, κυρίως 
από ανήλικους που από περιέργεια διαρκώς εισέρχονται.  

Όπως και τότε, έτσι και τώρα ζητάμε μια λύση μακροπρόθεσμη αλλά και άμεσες 
ενέργειες. Να γίνει αποψίλωση και καθαρισμός των ξερών χορταριών στον 
κατάλληλο χρόνο και άμεσα, απολύμανση στο εσωτερικό και σφράγιση του 
οικήματος. Είναι ενέργειες επιβεβλημένες. Οι υπηρεσίες του Δήμου πρέπει να 
επέμβουν. Η υγεία και η ασφάλεια των πολιτών δεν επιδέχονται συζητήσεων. 

Αναμένουμε με ενδιαφέρον τις προτεινόμενες λύσεις ώστε να αλλάξει (και πρέπει να 
αλλάξει) η εικόνα παρακμής και εγκατάλειψης στον βασικό πυρήνα της περιοχής του 
Αγίου Νικολάου. Η λύση για τον Οίκο Τυφλών καθυστερεί, τα προβλήματα 
διογκώνονται και η υπομονή των κατοίκων εξαντλείται.  

 

Σας ευχαριστούμε 

 

Εκ του ΔΣ του Συλλόγου Αγίου Νικολάου-ΚΑΤ Αμαρουσίου 

Ο απερχόμενος πρόεδρος 

Βασίλειος Μπακάλης 


